
Rada Gminy Wilkowice
Ractni-Sesja

Protokół nr Xl/2024
z sesji w dniu 30 grudnia 2024 r.

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:
l. Jordan Barański

2. Adam Bysko
3. Jacek Chowaniec
4. Paweł Handzlik
5. Dariusz Kanik

6. Krzysztof Krajewski
7. Antoni Kufel
8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher
10. Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Patrycja Panek
13. Piotr Pielesz

14. Katarzyna Pilarz
15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 13.10 otworzyła XI sesję Rady Gminy Wilkowice, następnie
stwierdziła obecność 14 radnych na sesji z 15-osobowego składu rady, stwierdzając tym samym
prawomocność obrad, (nieobecna radna M. Olma)

W następnej kolejności Przewodnicząca powitała zebranych:
- radnych - //sto obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu,
- p. Ryszarda Rączkę - Radnego Powiatu Bielskiego,
- sołtysa Bystrej p. W. Foryś,
- Wójta Gminy Wilkowice p. Macieja Mrówkę,
- Skarbnika p. Aleksandrę Kastelik,
- Sekretarza p. Alicję Raszka - Micherdzińską,
- protokolanta p. M. Lempart,
- informatyka p. A. Dyk

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokofu.
Następnie Przewodnicząca odczytała klauzulę RODO. Pełna treść klauzuli została wywieszona na
drzwiach przed wejściem na salę sesyjną.
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3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Przewodnicząca Rady A. Macher odczytała, a następnie poddała pod głosowanie wniosek w treści jak
poniżej.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany brzmienia punktu 11 porządku obrad sesji w dniu 30 grudnia 2024r. na: "Przyjęcie protokołu
pokontrolnego dotyczącego gospodarki odpadami w zakresie windykacji należności oraz dochodów
za 2024 r. ; oraz Gminnego Ośrodka Kultury "Promyk" w zakresie pozyskanych środków zewnętrznych
i ich wykorzystania za 2024r. " .

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna
Pilarz, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.

Głos zabrał radny powiatowy Pan Ryszard Rączka, który w imieniu swoim i radnego Adama Caputy
poinformował o:

- intensywnych pracach związanych z rondem w Bystrej. Ono jest niezbędne. Prace są
zaawansowane. Zapewnił, że radni powiatowi tego tematu nie odpuszczą,

- w zamierzeniach jest również remont ul. Wyzwolenia na odcinku od ul. Żywieckiej do
pawilonu oraz wykonanie dodatkowych progów zwalniających.
Największym projektem, który został zakończony w powiecie bielskim, jest most w Porąbce.
W imieniu swoim i radnego A. Caputy życzył, w związku z Nowym Rokiem, spełnienia wszelkich
marzeń, a przede wszystkim zdrowia.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnemu powiatowemu, że podzielił się efektami pracy w Radzie
Powiatu.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.

Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą:

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

l) W dniu 09. 12.2024 r. ogłoszono postępowanie na "Remont skoczni narciarskiej HS31 i HS19 im.
Józefa Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej" Termin otwarcia ofert ustalono na dzień 30. 12.2024 r.
Trwa badanie ofert. Wpłynęło 4 oferty: w kolejności: firmy TOPATOTERA - 2.704.390,24 zł,
kolejna firma Equalis - 3. 399. 720,00 zł, kolejna oferta firma Malkow sp. z o.o - 2.981.753,70 zł
i czwarta oferta z firmy Mostmarpal - 2. 152.500,00 zł.

2) W dniu 11. 12. 2024 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Ubezpieczenie mienia
i odpowiedzialności cywilnej Gminy Wilkowice. Z uwagi na wpływ ponad 250 zapytań do
przedmiotu zamówienia wydłużono termin składania ofert do 16.01.2025 r
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3) W dniu 12. 12.2024 r. ogłoszono postępowanie na "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru
inwestorskiego w trakcie realizacji zadania: Remont skoczni narciarskiej HS31 i HS19 im. Józefa
Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej". Termin otwarcia ofert ustalono na 19. 12. 2024 r. Wpłynęła l
oferta. Trwa jej badanie pod kątem poprawności.

4) W dniu 12. 12.2024 r. unieważnione zostało postępowanie "Udzielenia kredytu
długoterminowego w wysokości 3. 850.000 zł z przeznaczeniem na spłatę zaciągniętych w latach
poprzednich kredytów i pożyczek", ponieważ nie wpłynęła żadna oferta do postępowania.
Podjęto decyzję o udzieleniu zamówienia z wolnej ręki.

5) W dniu 04. 12. 2024r. opublikowano postępowanie na zadanie "Zakup paliwa na potrzeby
Referatu Służb Technicznych i Straży Gminnej na 2025 rok". Otwarcie ofert nastąpiło
12. 12. 2024 r. Wpłynęła jedna oferta.

6) W dniu 16. 12. 2024 r. przeprowadzono negocjacje w trybie zamówienia z wolnej ręki
z przedstawicielami Banku Spółdzielczego w Bystrej w zakresie "Udzielenia kredytu
długoterminowego w wysokości 3. 850.000 zł z przeznaczeniem na spłatę zaciągniętych w latach
poprzednich kredytów i pożyczek".

7) W dniu 20. 12.2024 r. przeprowadzono negocjacje cenowe na "Odbiór odpadów komunalnych
z terenu Gminy Wilkowice w okresie od 01. 01. 2025 r. do 30. 04. 2025 r. Przeprowadzenie
postępowania w trybie zamówienia z wolnej ręki, spowodowane jest unieważnieniem
wcześniejszego postępowania.

Podpisane umowy:

l) W dniu 16. 12.2024 r. podpisano umowę na zadanie "Udzielenia kredytu długoterminowego
w wysokości 3. 850.000 zł z przeznaczeniem na spłatę zaciągniętych w latach poprzednich
kredytów i pożyczek" z Bankiem Spółdzielczym w Bystrej.

2) W dniu 30. 12. 2024 r. podpisano umowę na zadanie "Zakup paliwa na potrzeby Referatu Służb
Technicznych i Straży Gminnej na 2025 rok" z "Bomar" Marek Kołtowski, Bogdan Sromek -
Spółka na kwotę 280 599,90 zł.

3) W dniu 23. 12.2024 r. podpisano umowę na "Odbiór odpadów komunalnych z terenu Gminy
Wilkowice w okresie od 01.01.2025 r. do 30.04.2025 r. " na łączną kwotę brutto 991116,00 zł.

4) W dniu 11. 12. 2024 r. podpisano umowę na usługę pn. "Świadczenia usług oświetleniowych
w zakresie podstawowym dla punktów świetlnych zlokalizowanych w granicach
administracyjnych gminy Wilkowice w 2025 r." ze spółką Tauron Nowe Technologie S.A. Wartość
wynagrodzenia wykonawcy wynosi 394 092, 00 zł.

Złożone wnioski o dofinansowanie:

W dniu 06. 12. 2024 roku złożono wniosek o dofinansowanie projektu pn. "YeloBiała - utworzenie
szlaku rowerowego wzdłuż rzeki Białej w gminie Wilkowice" do DZIAŁANIA 09.01 ZWIĘKSZENIE ROLI
KULTURY l TURYSTYKI W ROZWOJU SUBREGIONALNYM - ZIT Subregionu Południowego

INWESTYUE:

Postęp prac projektowych/budowlanych:

l. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: Rozbudowa drogi
wojewódzkiej polegająca na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 942 ul. Żywiecka
w gminie Wilkowice wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego

Przygotowano wniosek o wydanie decyzji ZRID w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach.

str.3



2. Opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania: Budowa krajowej trasy
rowerowej nr 17 na terenie Gminy Wilkowice Etap l - zadanie zakończono.

3. Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w tym:

a) Zadanie - Etap II i III: "Przebudowa ul. Sportowej oraz rozbudowa ul. Do Lasku w formule
zaprojektuj-wybuduj" - uzyskano pozwolenie wodnoprawne.

b) Zadanie - Etap IX: Rozbudowa ul. Do Boru w Wilkowicach w formule zaprojektuj -
wybuduj - przedłożony został projekt wstępny do akceptacji.

c) Zadanie - ETAP V i VI - Budowa i przebudowa ul. Spacerowej oraz przebudowa ul.
Wypoczynkowej w formule zaprojektuj wybuduj - przedłożony został projekt wstępny do
akceptacji.

4. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska, rejon działki nr
288/6 - wykonano przyłącze wodociągowe do obiektu obsługi ruchu, zabudowano krawężniki.

5. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej
Trwają roboty budowlane, aktualnie związane z budową kanalizacji deszczowej w rejonie Szkoły
Podstawowej nr l w Bystrej.

6. Wykonanie systemu alarmowego i wizyjnego na budynku dworca kolejowego w Wilkowicach -
zadanie zakończono.

7. Budowa nowych punktów świetlnych
a) Sołectwo Wilkowice
b) Sołectwo Meszna
c) Sołectwo Bystra

Zadania zakończono.

8. Modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej przy ul. Ochota - ogłoszono przetarg na roboty
budowlane i postępowanie na inspektora nadzoru inwestorskiego.

9. Budowa obiektu infrastruktury technicznej - zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie ul.
Klimczoka w 269a w Bystrej - stan surowy otwarty.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE: obecnie Referat Urbanistyki, wspólnie z Referatem Zamówień
Publicznych, pracują nad przygotowaniem Specyfikacji Warunków Zamówienia dla postępowania
o udzielenie zamówienia publicznego związanego ze sporządzeniem planu ogólnego Gminy
Wilkowice.

REPREZENTAUA GMINY

28. 11 - spotkanie w Komisariacie Policji w Szczyrku z Komendantem w sprawie działań
prewencyjnych na terenie Gminy Witkowice,

29. 11 - wspólnie z dyrektor ZOSiP w Wilkowicach, Panią Barbarą Jaworską, wziąłem udział
w spotkaniu podsumowującym realizację Projektu "Dbam o Siebie" - ZaJaki. pl - Reaguj na Hejt!
W starostwie powiatowym w Bielsku-Białej - Plakat uczennicy kl. 7 Szkoły Podstawowej nr l
w Bystrej, Hanny Sznajder, znalazł się wśród prac wyróżnionych w tym konkursie,

12. 12 - udział w posiedzeniu Zarządu Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska,
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16. 12 - udział w posiedzeniu sejmowej Komisji Nadzwyczajnej do spraw działań
przeciwpowodziowych i usuwania skutków powodzi z roku 2024 w Ratuszu w Bielsku-Białej; udział
w konwencie wójtów i burmistrzów powiatu bielskiego w Starostwie Powiatowym w Bielsku-Białej,

17. 12 - udział w spotkaniu z przedstawicielami Wydziału Humanistyczno-Społecznego Uniwersytetu
Bielsko-Bialskiego,

18. 12 - udział w spotkaniu w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bielsku-Białej w sprawie budżetu
Gminy Wilkowice na 2025 rok; udział w posiedzeniu Zarządu Beskidzkiego Związku Powiatowa
Gminnego w Bielsku-Białej,

19. 12 - udział w wigilii dla osób samotnych z terenu Gminy Wilkowice, zorganizowanej przez GOPS
w Wilkowicach, OSP Bystra, Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Bystra "Bystrzańska Inicjatywa",
Towarzystwo Przyjaciół Bystrej oraz Klub Seniora,

20. 12 - wspólnie z Dyrektorem GOSiR w Wilkowicach, Panem Markiem Kubicą, udział w spotkaniu
z Nadleśniczym Nadleśnictwa Bielsko dotyczącym współpracy z Gminą Wilkowice w 2025 roku; udział
w spotkaniu roboczym dotyczącym bezpieczeństwa powodziowego w rejonie Olzy i Górnej Wisty, ze
szczególnym uwzględnieniem powiatów bielskiego i cieszyńskiego, zorganizowanym przez
Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury, Pana Przemysława Koperskiego, w Bibliotece
Publicznej w Czechowicach-Dziedzicach,

23. 12 - wspólnie z Dyrektorem GOSiR w Wilkowicach, Panem Markiem Kubicą, udział w spotkaniu
z dyrektorem SMS w Szczyrku oraz wójtem Gminy Buczkowice w sprawie współpracy w zakresie
rozwoju infrastruktury sportowej na terenie Gminy Wilkowice, Buczkowice i Szczyrk,

6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą okres
od 27 listopada do 30 grudnia 2024 r.

. 29 listopada wzięłam udział w XXIV Przeglądzie Pieśni Patriotycznej im. Małgorzaty Papiurek,
organizowanym przez Parafialny Oddział Akcji Akatolickiej w Wilkowicach.

. 3 grudnia brałam udział w posiedzeniu Rady Sołeckiej w Bystrej.

. Wraz z radnymi uczestniczyłam w uroczystych rozświetleniach choinek, organizowanych po
raz pierwszy w naszej gminie: w Wilkowicach wydarzenie zostało zorganizowane przez
Gminną Bibliotekę Publiczną w Wilkowicach wraz z Kołem Gospodyń Wiejskich, Radą Sołecką,
OSP i Gminną Komisję ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, w Bystrej wydarzenie
zorganizowały bystrzańskie stowarzyszenia wraz z OSP Bystra, a w Mesznej tradycyjne
Mikołajki zorganizowali Stowarzyszenie Rozwoju Mesznej, KGW Meszna, Rada Sołecka, OSP
Meszna, GOK "Promyk".

. W dniach 3, 4, 10 i 12 grudnia brałam udział w czterodniowym szkoleniu dotyczącym
promocji i strategii instytucji w mediach społecznościowych oraz możliwości komunikacji
z odbiorcami. Szkolenie on-line zorganizowała Fundacja Rozwoju Demokracji Lokalnej.

. W sobotę 7 grudnia uczestniczyłam w Zimowym Zlocie Młodzieży Mikołajki 2024 - Choinka
dla zwierząt, połączonym z jubileuszem 20-lecia Szkolnego Koła Krajoznawcza -
Turystycznego PTTTK "Wędrowiec".

. Uczestniczyłam także w organizowanym przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Wilkowicach
spotkaniu aromaterapeutycznym na temat naturalnych metod wspierania zdrowia.

str.5



. 17 grudnia miałam zaszczyt uczestniczyć w spotkaniu wigilijnym Uniwersytetu Trzeciego
Wieku działającym przy Uniwersytecie Bielsko - Bialskim.

. 19 grudnia w Domu Strażaka w Bystrej wzięłam udział we wzruszającym wydarzeniu -
wigilijnym spotkaniu dla osób samotnych.

. 21 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu wigilijnym członków Ochotniczej Straży Pożarnej
w Bystrej.

7. Informacja Przewodniczącej Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.

Następnie przewodnicząca A. Macher powiadomiła, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne
interpelacje ani zapytania.
Na salę posiedzeń wszedł zastępca Wójta S. Filapek.

8. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach oraz
realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.

Informację przedstawili:

- Elżbieta Lenda - Komisja Rewizyjna

Komisja Rewizyjna swoje spotkanie miała w dniu 9 grudnia. Zajmowała się analizą projektu budżetu
na 2025 rok oraz Wieloletnią Prognozą Finansową. Opracowała plan kontroli komisji na rok 2025 oraz
zajmowała się również tezowaniem kontroli. Wyznaczono zespół kontrolny, który będzie kontrolował
Samodzielny Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej w zakresie wykorzystania osiągniętych dochodów
i realizację wydatków za 2024 rok. Ustalono również zakres tej kontroli jak również jej datę.

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Piotr Wałeczek

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji miała posiedzenie 11 grudnia, na którym analizowała skargę nr l
z dnia 3 listopada 2024 r. na dyrektora GOSiR-u w Wilkowicach i skargę nr 2 z dnia 4 listopada 2024 r.
na dyrektora GOSiR-u w Wilkowicach. Komisja wysłuchała informację dyrektora GOSiR-u
wWilkowicach i pełnomocnika Klubu Sportowego "Bystra". Został sformułowany wniosek, aby
zwrócić się do Przewodniczącej Rady Gminy i Przewodniczących Komisji o zwołanie wspólnych
posiedzeń komisji przy udziale Wójta, Dyrektora GOSiR - u z przedstawicielami klubów sportowych
z Gminy Wilkowice w celu omówienia dalszej współpracy związanej między innymi z wykorzystaniem
obiektów sportowych na terenie Gminy Wilkowice, ustaleniem wspólnego harmonogramu ich
wynajmu, wykorzystaniem powierzchni reklamowych. Proponuje się zwołanie wspólnego
posiedzenia po nowym roku. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Następnie komisja analizowała pismo/wniosek z dnia 17 października dotyczące uregulowania stanu
prawnego działek 656/15 oraz 660/1 położonych na Kępie w Bystrej. Został przygotowany projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice.
Analizowano również pismo z 29 października br. dotyczące uregulowania stanu prawnego działki
472/2 działka na kępie w Bystrej. Został przygotowany projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który
jednogłośnie byt rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice. Kolejne pismo analizowane przez komisję
było z dnia 27 listopada br" a dotyczyło uregulowania stanu prawnego działki 667/1, działka na kępie
w Bystrej i przekwalifikowania dziatek 667/1 i 654/4. Został przygotowany projekt uchwały
z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice. Ostatnim
analizowanym pismem było pismo z dnia 28 listopada br. dotyczące uregulowania stanu prawnego
działek nr 474/2 oraz 475 działka na Kępie w Bystrej. Został przygotowany projekt uchwały wraz
z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice.
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W sprawach bieżących komisja zapoznała się z pismem pt. petycja z 7 listopada. Data wpływu do
sekretariatu 29 listopada.

Na salę posiedzeń weszła radna M. Olma weszła - aktualna liczba radnych biorących udziaf w sesji -
15 radnych.

- Bożena Maślanka - Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska

Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochony Środowiska pracowała w dniu 23 grudnia br na planowanym
posiedzeniu i zgodnie z planowanym porządkiem obrad. Było to ostatnie posiedzenie Komisji w tym
roku, w większości poświęcone ostatecznej wersji budżetu na 2025r,

Komisja w pierwszej części swojego posiedzenia, za pośrednictwem Pani Skarbnik, wysłuchała
drugiego czytania projektu budżetu na 2025. Uchwała budżetowa została zaprezentowana
z podziałem na planowane dochody budżetu na rok 2025, planowane wydatki budżetu na rok 2025
oraz przedstawione zostały poszczególne działy budżetu jak również zapoznano się z 14 załącznikami
do budżetu. Następnie komisja zapoznała się z uchwałą w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Wilkowice. W dalszej części realizacji punktu dotyczącego budżetu gminy
Wilkowice na rok 2025 Komisja zapoznała się z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wilkowice projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok,
w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wilkowice projekcie uchwały w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej oraz w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Wilkowice na 2025 rok. Po zapoznaniu się
z całością materiału Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w dokumenty.

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do dyskusji nad planem pracy komisji na 2025 rok
przedstawionym przez Przewodniczącą Komisji. Przeanalizowano poszczególne zagadnienia w danym
miesiącu, wprowadzono odpowiednie modyfikacje i ostatecznie jednogłośnie przyjęto plan pracy
komisji na 2025r. Przyjęty plan stanowi załącznik do planu pracy Rady Gminy i zostanie przyjęty na
dzisiejszej sesji.

Następnie Przewodnicząca Komisji odczytała pisemą informację sołtysów sołectw Bystra, Meszna
i Wilkowice w zakresie planów pracy i zamierzeń na 2025 r.

Stałym punktem prac Komisji jest opiniowanie uchwał do których stosowne rekomendacje zostaną
przedstawione w odpowiednich punktach podejmowanych uchwał.

W sprawach bieżących Komisji, z uwagi na przedświąteczne posiedzenie. Przewodnicząca złożyła
życzenia świąteczne.

- Jacek Chowaniec - Komisja Oświaty i Kultury

Komisja Oświaty i Kultury spotkała się na posiedzeniu 18 grudnia 2024 roku o godz. 13.00.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków komisji oraz Wójt Gminy Wilkowice, Zastępca Wójta Gminy
Wilkowice, Dyrektor ZOSiP, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr l w Bystrej, przedstawiciele Rady
Rodziców Szkoły Podstawowej nr l w Bystrej, pracownik referatu inwestycji, pracownicy Biura
Projektowego.
Przed rozpoczęciem posiedzenia zostały wręczone nagrody dla laureatów konkursu "Ortograficzne
potyczki" organizowane przez Stowarzyszenie "Razem dla Witkowie" i Szkołę Podstawową nr
2 w Wilkowicach. Po rozpoczęciu posiedzenia zostały wręczone akty nadania dla nauczycieli
z awansem zawodowym. Następnie komisja analizowała i opiniowała wniosek o nadanie tytułu
"Honorowy obywatel Gminy Wilkowice". Pracownicy Biura Projektowego omówili projekty
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koncepcyjne przebudowy pomieszczeń budynku Szkoły Podstawowej nr l w Bystrej. Dyrektor
placówki oraz przedstawiciele Rady Rodziców przedstawili swoje uwagi, oczekiwanie, pomysły
odnośnie omówionych koncepcji. W związku z wątpliwościami wobec przedstawionych projektów,
postanowiono o przekazaniu ich do opiniowania przez Sanepid i Straż Pożarną.
Komisja pracowała nad planem pracy na 2025 rok oraz nad zmianami w uchwałach. Wszystkie punkty
porządku posiedzenia zostały zrealizowane w całości.

- Katarzyna Pilarz - Komisja Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych

Posiedzenie Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych odbyło się 17 grudnia 2024 roku o godzinie
14:30 w Urzędzie Gminy w Wilkowicach. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji,
a także Wójt Gminy Wilkowice, Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przedstawiciel referatu ds. sportu oraz promocji.

Głównymi tematami posiedzenia było omówienie sprawozdań dotyczących realizacji programów
i zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej, zdrowia oraz przeciwdziałania uzależnieniom, a także
przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2025.

W trakcie posiedzenia przedstawiono aktualny status otwartego konkursu ofert na realizację zadań
publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, sportu oraz zdrowia na rok
2025. Omówiony został bieżący etap realizacji procedury konkursowej oraz ustalono iż po
zakończeniu konkursu Komisja ponownie przeanalizuje jego przebieg oraz przedłożone
i zatwierdzone programy.

Następnie omówiono sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024.
W dokumencie zawarto szczegółowe informacje dotyczące działań profilaktycznych, współpracy
z placówkami edukacyjnymi, a także wsparcia udzielonego osobom dotkniętym problemem
uzależnień. Ponieważ program nie został całkowicie zamknięty do grudniowego posiedzenia Komisji,
Komisja ponownie przeanalizuje jego uzupełnienie po pierwszym kwartale 2025roku.

Kolejnym punktem posiedzenia było sprawozdanie z postępu realizacji wniosków zgłoszonych przez
Komisję w drugim półroczu 2024 roku. Komisja przedfożyła łącznie 10 wniosków, z których część jest
w trakcie realizacji, m. in. modernizacja skoczni w Bystrej oraz zwiększenie środków w budżecie na
realizację zadań w zakresie sportu. Niestety, z powodu ograniczeń budżetowych, niektóre zadania nie
zostały uwzględnione w Wieloletniej Prognozie Finansowej (WPF). W przypadku pojawienia się
możliwości pozyskania środków zewnętrznych, ponownie rozważona zostanie propozycja realizacji
takich zadań, jak np. budowa pumptracka czy kompleksu sportowego w Lasku.

Po konstruktywnej dyskusji Komisja przygotowała planu pracy na rok 2025, jednogłośnie przyjęty
przez jej członków, który uwzględnia kluczowe obszary działania związane ze sportem, zdrowiem,
sprawami społecznymi oraz promocją Gminy Wilkowice. l tak w pierwszym półroczu Komisja skupi się
na analizie harmonogramów korzystania z obiektów sportowych, podsumowaniu wydarzeń
sportowych, zdrowotnych i promocyjnych z poprzedniego roku oraz przygotowaniu kalendarza
nowych inicjatyw na rok 2025. Szczególną uwagę zwrócono również na debatę o stanie sportu
w gminie, zaplanowaną na marzec oraz wrzesień, oraz na ocenę stanu technicznego i bezpieczeństwa
obiektów zarządzanych przez GOSiR. W drugiej połowie roku Komisja będzie m. in. monitorować
realizację budżetu w zakresie zadań objętych kompetencjami Komisji oraz zgłaszać potrzeby
w zakresie sportu, zdrowia, spraw społecznych i działań promocyjnych na rok 2026. Plan przewiduje
także przygotowanie sprawozdań dotyczących sukcesów sportowych uczniów, realizacji letnich
półkolonii oraz ocenę przygotowań do kolejnego sezonu zimowego. Harmonogram działań Komisji
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zakłada ścisłą współpracę z instytucjami takimi jak GOPS, GOSiR i SGZOZ oraz wsparcie działań
promujących gminę poprzez sport, inicjatywy społeczne i zdrowotne.

9. Procedura uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice oraz budżetu na
2025 r.:

a) przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice oraz
projektu budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r. wraz z uzasadnieniem,

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilkowice. Jeśli chodzi o WPF, to rok 2025 odzwierciedla zapisy zawarte w uchwale budżetowej.
Natomiast lata 2026 - 2036 są zgodne z wytycznymi Ministra Finansów dotyczącymi stosowania
jednolitych wskaźników makroekonomicznych będących podstawą oszacowania skutków
finansowych projektowanych ustaw (aktualizacja z 10 października 2024 r.)
WPF zawiera również przedsięwzięcia, które będą kontynuowane, wspótfinansowane środkami
z budżetu Unii Europejskiej. Przedsięwzięcia bieżące, to Edukacja włączająca w Gminie Wilkowice
w czterech placówkach oświatowych (szkołach): w Szkole Podstawowej nr l w Wilkowicach, nr
2 w Wilkowicach, nr 2 w Bystrej oraz Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Mesznej. Ponadto Edukacja
Przedszkolna w Gminie Wilkowice, we wszystkich trzech publicznych przedszkolach: w Bystrej,
Mesznej i w Wilkowicach oraz wydatki majątkowe na przedsięwzięcia: "Cyberbezpieczny Urząd
Gminy w Wilkowicach", który również jest współfinansowany środkami Unii Europejskiej.
Mamy również w WPF zapisaną realizację zadań pozostałych, kontynuację zadań, które już są
w trakcie realizacji. Są to zadania inwestycyjne, jak: budowa obiektu infrastruktury technicznej -
zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie ul. Klimczoka w Bystrej - jest to zadanie
wsp<Winansowane środkami z Polskiego Ładu; budowa, rozbudowa, przebudowa wraz z budową
zintegrowanego układu szlaków rowerowych; poprawa infrastruktury turystycznej -
wspótfinansowane z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych; rozbudowa drogi wojewódzkiej
polegającej na budowie chodnika wzdłuż ul. Żywieckiej; rozbudowa i termomodernizacja budynku
Urzędu Gminy w Wilkowicach; budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach - jest
to zadanie również współfinansowane środkami Polskiego Ładu; rozbudowa ul. Do Boru
w Wilkowicach - Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych jak również Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg;
rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej współfinansowany z Polskiego Ładu; budowa i przebudowa ul.
Spacerowej oraz przebudowa ul. Wypoczynkowej w Wilkowicach - Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg
i Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych oraz modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej przy ul.
Ochota - zadanie współfinansowane ze środków Ministerstwa Sportu oraz dotacji z Gminy
Buczkowice, Miasta Bielska - Białej i Powiatu Bielskiego.

Natomiast, kolejna uchwała dotyczy projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Wilkowice na
2025 r. P. Skarbnik przedstawiła projekt w/w uchwały.
Ustala się łączną kwotę planowanych dochodów budżetu w wysokości 103. 170.225,00 zł. W tym:
dochody bieżące w kwocie 91.411.513,00 zł, dochody majątkowe w kwocie 11.758.712,00 zł.

Ustala się łączną kwotę planowanych wydatków budżetu w wysokości 103.361.975,00 zł. W tym:
wydatki bieżące w kwocie 86. 439. 755,00 zł, wydatki majątkowe w kwocie 16. 922. 220,00 zł.

Różnica między planowanymi dochodami i wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu w kwocie
191.750,00 zł. Źródłem pokrycie planowanego deficytu budżetowego będą środki z lokat dokonanych
w latach ubiegłych.

Ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 4. 195.750,00 zł oraz rozchody budżetu w łącznej
kwocie 4. 004. 000, 00 zł.
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W budżecie gminy tworzy się rezerwę na łączną kwotę 1.955. 000, 00, w tym: rezerwę ogólną
w kwocie 300.000,00 zł oraz rezerwy celowe w kwocie 1.655.000,00 na wydatki związane ze
zmianami wynagrodzeń, wypłatę nagród i odpraw pracowników zatrudnionych w placówkach
oświatowych - 1.000.000,00 zł, remonty w placówkach oświatowych i doposażenie obiektów
200.000,00 zt, realizacja zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego 205.000,00 zł oraz
inwestycje i zakupy inwestycyjne 250. 000,00 zł.

Dochody i wydatki budżetu obejmują: wydatki majątkowe budżetu gminy w 2025 roku, dochody
i wydatki na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych innymi
ustawami, dochody i wydatki realizowane na podstawie porozumień z organami administracji
rządowej, zestawienie dotacji planowanych do udzielenia z budżetu gminy, dochody i wydatki z zadań
realizowanych na podstawie porozumień z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, dochody
i wydatki z nich finansowane na zadania przyjęte do realizacji w Gminnym Programie Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i w Gminnym Programie Przeciwdziałania Narkomanii, dochody i wydatki
z nich finansowane na zadania wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,
dochody i wydatki z nich finansowane związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie
ze środowiska, dochody i wydatki z nich finansowane realizowane z Funduszu Przeciwdziałania Covid
oraz dochody i wydatki z nich finansowane realizowane z Funduszu Polski Ład, Program Inwestycji
Strategicznych.

Wydatki budżetu na 2025 r. obejmują finansowanie zadań jednostek pomocniczych gminy na łączną
kwotę 252.839,30 zł. W tym ze środków, o których mowa w art. 3 ust. l ustawy o funduszu sołeckim,
na łączną kwotę 166. 404, 90 zł. Do dokonania wydatków ze środków, o których mowa powyżej
wymagana jest akceptacja pod względem merytorycznym w drodze podpisu Sołtysa, zamieszczonych
na dowodzie księgowym.

Ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez Wójta Gminy w 2025 roku do kwoty
1. 000. 000, 00 zł.

Ustala się maksymalną wysokość poręczeń udzielanych przez Wójta Gminy w 2025 roku do kwoty
100. 000,00 zł.

Ustala się limity zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w wysokości 4.000. 600, 00 zł,
w tym na: sfinansowanie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 2.500.000,00
zł, spłatę zaciągniętych w latach poprzednich kredytów i pożyczek 2. 100.000,00 zł.

Upoważnia się Wójta Gminy do zaciągania kredytów i pożyczek w kwotach określonych powyżej.

W zakresie wykonywania budżetu na 2025 rok upoważnia się Wójta Gminy do: lokowania w trakcie
realizacji budżetu czasowo wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych
bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu gminy; do dokonywania zmian w planie wydatków
budżetu w granicach działu, pomiędzy wszystkimi grupami wydatków klasyfikacji budżetowej, w tym
również polegających na przesunięciach wydatków w planach pomiędzy jednostkami budżetowymi;
do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków związanych ze: zmianą kwot lub uzyskaniu
płatności przekazywanych ze budżetu środków europejskich o ile zmiany te nie pogorszą wyniku
budżetu, zmianami w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z udziałem środków europejskich albo
środków, o których mowa w art. 5 ust. l pkt. 3 ustawy o finansach publicznych, o ile zmiany te nie
pogorszą wyniku budżetu, zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich;
dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego
w tym dokonywania przeniesień wydatków między działami klasyfikacji budżetowej w celu realizacji
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zadań związanych z pomocą Obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium
tego państwa.

b) przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy o projekcie uchwały
budżetowej,

Przewodniczący poszczególnych komisji: Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska; Oświaty i Kultury; Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych - przedstawili pozytywne opinie
o projekcie uchwały budżetowej na 2025 r.
Komisja Rewizyjna odniosła się również do uchwały w sprawie WPF.

c) przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej z 6 grudnia 2024 r. w sprawie:

l) opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wilkowice projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej - odczytała P. Skarbnik.

2) opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wilkowice projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok
- odczytała P. Skarbnik.

3) opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej
Gminy Wilkowice na 2025 rok - odczytała P. Skarbnik.

W/w opinie stanowią zafqcznik nr 3 a, b, c.

d) dyskusja nad projektem WPF Gminy Wilkowice oraz projektem budżetu Gminy
Wilkowice na 2025 rok- radni zapytań nie zgłosili.

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilkowice,

Radny powiatowy R. Rączka opuścił salę obrad.

Głosowano w s rawie:

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice,

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice została podjęta
jednogłośnie i otrzymała nr Xl/68/2024.

f) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.

Głosowano w s rawie:

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.
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W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nik! imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie uchwalenia sprawie przyjęcia budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r. została
podjęta jednogłośnie {otrzymała nr Xl/69/2024.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że rada jest jednomyślna. Dodała, że budżet to nie tylko liczby, to
nie tylko wskaźniki, to nie tylko dochody i wydatki, to również narzędzie i możliwości realizowania
zadań przez Gminę.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przekazania wniosku według właściwości, (l)

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie
przekazanie wniosku według właściwości. Wniosek dotyczy uregulowania stanu prawnego działek
656/15 oraz 660/1 położonych na Kępie w Bystrej.

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w/w uchwały. Zwróciła uwagę na konieczność korekty
błędu pisarskiego w uchwale, gdzie w § 2 zapisano "wnioskodawczyni" a powinno być
"wnioskodawcy". Zmiana dotyczy wszystkich czterech uchwał w sprawie przekazania wniosku według
właściwości.

Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości, została podjęta jednogłośnie
/ otrzymała nr Xl/70/2024.

b) przekazania wniosku według właściwości, (2)

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił uzasadnienie do w/w uchwały
w sprawie przekazanie wniosku według właściwości. Wniosek dotyczy uregulowania stanu prawnego
działki nr 472/2, działka na Kępie w Bystrej.

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w/w uchwały
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Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości,.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości, została podjęta jednogłośnie
/ otrzymała nr Xl/71/2024.

c) przekazania wniosku według właściwości, (3)

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił uzasadnienie do w/w uchwały
w sprawie przekazanie wniosku według właściwości. Wniosek dotyczy uregulowania stanu prawnego
działki nr 667/1, działka na Kępie w Bystrej.

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości,.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości, została podjęta jednogłośnie
/' otrzymała nr Kl/72/2024.

d) przekazania wniosku według właściwości, (4)

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił uzasadnienie do w/w uchwały
w sprawie przekazanie wniosku według właściwości. Wniosek dotyczy uregulowania stanu prawnego
działek 474/2 oraz 475, działka na Kępie w Bystrej.

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt w/w uchwały

Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości, została podjęta jednogłośnie
/ otrzymała nrXI/73/2024.

e) nadania Tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice",

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w/w uchwała dotyczy nadania Tytułu "Honorowy Obywatel
Gminy Wilkowice" Pani Janinie Janica - Piechota.
Rekomendację dla przyjęcia w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury
J. Chowaniec.

Głosowano w s rawie:

nadania Tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice",.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwała w sprawie nadania Tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice", została podjęta
jednogłośnie i otrzymała nr Xl/74/2024.

f) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.,

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Zmiany polegają na zmniejszeniu dochodów budżetu gminy o kwotę 107.230,24 zł oraz zmniejszeniu
wydatku budżetu gminy o kwotę 107.230,24 zł.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą przyjąć:
Plan dochodów 105. 324. 343, 00 złotych
Plan wydatków 102. 891. 206, 40 złotych
Planowana nadwyżka budżetowa 2. 433. 136, 60 złotych

Następnie P. Skarbnik omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian w rozbiciu na
poszczególne załączniki w/w uchwały.

Głosowa no w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.,

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Uchwaia w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r., została podjęta
jednogłośnie i otrzymała nr Xl/75/2024.

g) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036,

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik. W w/w uchwale dokonujemy tylko zmian w roku
2024, dostosowujemy je do kwot zawartych w zmianach w budżecie. Natomiast w latach następnych
2025-2036 nie dokonujemy żadnych zmian. Jedyną zmianą na przedsięwzięciach jest zdjęcie kwoty
z rozbudowy drogi wojewódzkiej polegającej na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej ul.
Żywieckiej w Gminie Wilkowice. To jest kwota dotacji, jak również kwota wkładu naszego - 423. 300
zł. To zadanie jest już w uchwale budżetowej w roku przyszłym.

Jednogłośną rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024-2036,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Jednogłośną rekomendację dla podjęcia w/w uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Uchwafa w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036 podjęta została jednogłośnie i
otrzymała nr Xl/76/2024.

g) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wilkowice na 2025 r.

Głos zabrała Przewodnicząca Rady, która poinformowała, że zaproponowany plan pracy Rady Gminy
Wilkowice na 2025 r. jest programem ramowym. Plany komisji będą załącznikami do planu pracy
Rady Gminy Wilkowice. Przyjmujemy, że miesiąc lipiec to okres wakacyjny w którym sesji nie planuje
się. W sytuacjach wyjątkowych będziemy zwoływać sesję nadzwyczajną.

Głosowa no w s rawie:

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wilkowice na 2025 r.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek.

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wilkowice na 2025 r. podjęta została
jednogłośnie i otrzymała nr Xl/77/2024.

11. Przyjęcie protokołu pokontrolnego dotyczącego gospodarki odpadami w zakresie windykacji
należności oraz dochodów za 2024 r. ; oraz Gminnego Ośrodka Kultury "Promyk" w zakresie
pozyskanych środków zewnętrznych i ich wykorzystania za 2024r.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o przedstawienie protokołów pokontrolnych informując,
że protokoły pokontrolne, po przyjęciu przez Radę Gminy, będą zamieszczone w Biuletynie Informacji
Publicznej Gminy Wilkowice.

Przewodnicząca zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej P. E. Lenda omówiła protokół pokontrolny
dotyczący gospodarki odpadami w zakresie windykacji należności oraz dochodów za 2024 r.

Przewodniczący zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej P. P. Handzlik omówił protokół pokontrolny
dotyczący Gminnego Ośrodka Kultury "Promyk" w zakresie pozyskanych środków zewnętrznych i ich
wykorzystania za 2024 r.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego dotyczącego gospodarki odpadami w zakresie windykacji
należności oraz dochodów za 2024 r.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Głosowa no w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego dotyczącego Gminnego Ośrodka Kultury "Promyk" w zakresie
pozyskanych środków zewnętrznych i ich wykorzystania za 2024r.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek
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12. Przyjęcie protokołu z sesji X z 27 listopada 2024 r.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji X z 27 listopada 2024 r.

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

13. Wolne wnioski, komunikaty.

Następnie Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o pismach, które otrzymała:
- petycja w interesie publicznym w sprawie uregulowania stanu prawnego działki o nr 1887, obręb
Bystra Krakowska. Treść petycji jest do wglądu w Biuletynie Informacji Publicznej,

- zawiadomienie ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach, z Wydziału Prawnego
informujące o uchyleniu uchwały X/63/2024 z 27 listopada 2024 r. sprawie przekazania ponaglenia
według właściwości.
Będziemy musieli ponownie się tą sprawa zająć.

Przewodnicząca Rady poinformowała również o życzeniach świątecznych, które wpłynęły do biura
rady dla radnych i mieszkańców.

Radny P. Handzlik zaapelował do mieszkańców, przed zbliżającym się Sylwestrem, o powstrzymanie
się lub też ograniczenie korzystania z fajerwerków dla dobra naszych domowników i dziko żyjących
zwierząt.
Przewodnicząca Rady stwierdził, że do tego apelu dołączają się wszyscy radni.

Radny A. Kufel przedstawił informację dotyczącą listonoszy poszczególnych sołectw Bystra, Meszna
Wilkowice. Będą oni przenoszeni do miasta Szczyrk i stamtąd będą odbierali pocztę, którą trzeba
będzie dostarczyć mieszkańcom. Trudno powiedzieć jak to będzie logistycznie wyglądało, bo poczta
w Szczyrku jest bardzo mała. Zawnioskował do Wójta, aby zasięgnął informacji w tej sprawie u pani
naczelnik poczty i dowiedział się od kiedy to ma nastąpić. Być może zasadnym byłoby napisanie
petycji, wniosku w tej sprawie do Naczelnika Krajowej Poczty Polskiej, aby od tego pomysłu odstąpić.

Wójt poinformował, że o sprawie dowiedział się od radnego A. Kufla. Zapyta w tej sprawie i przekaże
informację radnym.

Radny A. Kufel stwierdził ponadto, że zapytanie w powyższej sprawie składa na prośbę listonoszy
pracujących na terenie naszej gminy.
Głos zabrał Wójt, który w imieniu swoim. Pani Skarbnik oraz wszystkich pracowników urzędu
podziękował za jednomyślność jeżeli chodzi o budżet i o WPF na przyszły rok. Czynimy wszelkie
starania, żeby ten budżet był racjonalny i wydatkujemy środki publiczne w taki sposób abyśmy nie
musieli się z niczego tłumaczyć i niczego wstydzić. Zaznaczył ponadto, że 2025 rok nie będzie rokiem
inwestycji, poza tymi inwestycjami, które rozpoczęliśmy, czy też tymi, które będziemy realizować
zgodnie z podpisanymi umowami. Dodat, że nie planuje niczego nowego, czy dużych inwestycji. Czasy
są bardzo dynamiczne więc ciężko jest przewidywać co przyniesie przyszłość.
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Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt złożył życzenia wszystkiego, co najlepsze na Nowy Rok 2025
radnym, mieszkańcom gminy. Oby ten rok nie był przynajmniej gorszy niż ten powoli mijający.

Na zakończenie sesji życzenia radnym, mieszkańcom złożyła również Przewodnicząca Rady Gminy
A. Macher. Życzyła, aby ten rok był spokojny, dobry, bezpieczny, ale też rozwojowy mimo wszystko,
bo mamy ku temu przesłanki, a to między innymi dlatego, że budżet jest zrównoważony
i transparentny. Patrzmy w przyszłość z ufnością i nadzieją, że nie jest tak źle.

14. Zakończenie posiedzenia.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła sesję, wypowiadając formułę:
"Zamykam XI" sesję Rady Gminy Wilkowice kadencji 2024-2029".

Przewodnicząca
Rady Gn^ny Wilkowice

^UL J^Je/
Przygotowana): Małgorzata Lempart

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystgpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załqcznik do protokołu z 30 grudnia 2024 r.
Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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